
Referat af møde i Dansk Lagotto Klubs Sundhedsudvalg 

den 11. august 2020 
 

Til stede på Skype: Dorte, Sanne W. og Helle (referent) 

 

1.  Orientering vedr. sundheds- og interiørarrangementet søndag den 16. på Sjælland. 

 14 tilmeldte, i denne omgang mest nye lagottofolk/opdrættere. 

 Snak om en promovering af arrangementet i Jylland kan ske ved omtalen af dette på 

hjemmesiden. 

2.  Henvendelse fra formanden, som har videresendt brev med forslag til avlsanbefalinger.  

 Dette vil indgå i udvalgets drøftelser og henvendelse til DKK. 

3.  Drøftelse af muligheden for at søge specifikt på forskellige lagottoers sundhedstests og stamtavler (alm. 

og plus) og kennelklubbens uklare meldinger om at der findes to forskellige stamtavler. 

4.  DH og HL laver forslag til den tidligere planlagte henvendelse til DKK med focuspunkterne: 

 Hoftestatus 

 Gentest 

 Øjenlysning - fordele og ulemper 

 Hundeweb - hvordan kan vi bruge denne til at se tendenser i lagottoopdræt 

5.  Næste møde: 

 Samarbejde med de nordiske klubber - hvordan kan vi gribe ud efter samarbejdet?  

 -  Hvad går godt og hvad er udfordringerne i forhold til focus på racens sundhed  

 Kan vi evt. bruge den tyske lagottoklub i nogle tiltag? 

 Webinaret - og arbejdet med et evt. spørgeskema i forhold til sundhedsaspekt 


